
Notulen Najaarsvergadering District IJsselstreek van de NBB,  

gehouden op 3 oktober 2020 om 10.00 uur in het Denksportcentrum in Apeldoorn-Zuid 

 

Vier leden van het districtsbestuur ( Voorzitter Harrie van den Bijgaart, Secretaris/ 

Clubadviseur/Notulist Rob de Lange, DKL Peter Rado, Penningmeester Henk Jansen) zijn aanwezig. 

Bestuurslid Gejo Peet is afwezig met kennisgeving 

 

Fysiek aanwezig zijn vertegenwoordigers van de volgende verenigingen: 

BC Entre Nous (JN), BC Klaver Vier en Startclub ABF (EvB), BC Olst (HH), BC Jump ‘85 (ME), 

BC Zutphen (JK), BC Vaassen (CvV) BC Descartes (GdKG), BC De Heigraaf (JdV), BC Wijhe 

(HJ). 

 

Via Teams vergaderden mee: 

ZBV Zwolle (WB), Damesbridge Zwolle (DB), ABC Dronten (SV) en BC Heino (MZ). 

 

 Aangemeld, maar toch verhinderd: De Oefenclub (JdV). 

 

Afwezig met kennisgeving zijn: 

BC Drive Inn, BC Icarus, BC Bathmen, BC Deventer, BC Gezelligheid Troef, BC Tabak Taboe, BC 

de Hanze, BC Harderwijk, Sportver. Epse, BC Gorssel, Nunspeetse BC, BS Dalfsen, Nieuwe Eper 

BC, BBB Emst, KBC Kampen, Lid vv Job van Zomeren, Lid vv Marianne Suurmeijer.  

 

Geen reactie van: 

BC Alert 05, Avereester BC, BC Bij Baars, BIVOO, BC Ermelo, BC Daventria, Oefenclub SBL, BC 

Hanzestad, HBS Hattem, BC Heerde, BC Isala, BC Ommen, BC PEC, BL Salland, Sans Tabac, 

Sluziger BC, BC TOP, BC de Vriendschap, BC Zwolle Zuid. 

_________________________________________________________________________ 

 

• Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom. De vergadering start met een 

voorstelrondje waarbij alle aanwezigen zichzelf kort introduceren. 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

• Mededelingen en ingekomen stukken 

 

Vanuit het bondsbureau zijn zeer veel mededelingen uitgegaan over Covid19, Stepbridge en de 

nieuwe clubwebsites (per 1 oktober actief). Een en ander is vanuit Utrecht naar alle leden en clubs 

gecommuniceerd. 

Tot op heden wordt bridge door de overheid niet als sport gezien en zou afdracht BTW aan de orde 

zijn (geen vrijstelling). De Bond onderneemt verdere stappen. 

De aandacht wordt ook gevestigd op de komende (online) ALV van de Bond op 7 november. Alle  

verenigingen zijn welkom, maar kunnen zich ook laten vertegenwoordigen door iemand van het 

districtsbestuur. De agenda volgt binnenkort. 

 

Binnen het district zijn alle wedstrijden tot 1 jan 2021 opgeschort. Ook clubbezoeken zijn voorlopig 

van de baan. Wel zijn er twee belrondes geweest, om de situatie bij de clubs te peilen. 

De E-versie van de CLB cursus is nog (steeds) niet klaar. Er is weinig animo. Wel is er mogelijkheid 

om mee te doen met de CLB van de noordelijke districten, die zal worden gegeven in Drachten (mits 

minimum aantal van 12 deelnemers wordt gehaald. Er wordt nog onderzocht (HvdB) of aansluiting 

bij Midden-Gelderland/Nijmegen mogelijk is. Dit zal naar de verenigingen worden gecommuniceerd. 

(Noot HvdB 22-10-2020: In de districten Midden-Gelderland/Nijmegen en Twente wordt dit seizoen 

geen CLB cursus gegeven). 

 

 



 

 

 

• Notulen Najaarsvergadering 2019 

 

De geplande presentatie van Dronten (cursussen) zal in de toekomst plaats vinden (Jan Schoot 

Uiterkamp). In de notulen staat onder punt 10 een duidelijke jaartalvergissing (2018 moet 2020 zijn). 

De notulen worden onder dankzegging aan de samensteller goedgekeurd. 

 

• Uitgebreid jaarverslag secretaris en jaarverslag DKL 

 

Worden beiden goedgekeurd onder dankzegging aan de samenstellers. 

 

• Jaarrekening 2019 (Financieel overzicht) 

 

Een paar vragen worden toegelicht door de penningmeester, o.a. de eenmalige bijdrage van € 250 ten 

behoeve van jeugdbridge Ermelo e.o. 

 

• Verslag kascommissie over 2019  

 

Het verslag van de kascommissie bestaande uit Mw. Joke de Vegt en Dhr. Louk Hartong wordt 

voorgelezen. De commissie adviseert de ALV om het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde 

financiële beleid. Dit advies wordt door de ALVgevolgd.  

 

• Plaatsvervangend lid kascommissie 

 

Door het overlijden van Dhr. Smedinga heeft Dhr Hartong zijn positie als lid eerder moeten invullen. 

Om de invulling van de kascommissie  weer “ïn het gelid” te krijgen zal de kascommissie voor de 

afhandeling van boekjaar 2020  uit drie in plaats van twee personen bestaan. (Mw Joke de Vegt, Dhr 

Louk Hartong en het in de najaarsvergadering benoemde plaatsvervangend lid de heer Dhr Rik 

Goedman). Mw Esther van Breughel biedt zich aan als nieuw plaatsvervangend lid. Dit aanbod wordt 

met waardering door de vergadering gehonoreerd. De kascommissie 2021 zal dus bestaan uit de Dhr 

Rik Goedman en Mw. Esther van Breughel. Er zal nog een plaatsvervangend lid worden benoemd 

tijdens de voorjaarsvergadering 2021 

 

• Bestuursverkiezing 

 

Aftredend zijn de heren Peter Rado en Rob de Lange. Beide heren zijn herkiesbaar. De heer Rado 

echter niet langer als DKL, maar als bestuurslid wedstrijdzaken en adviseur. Er zijn geen 

tegenkandidaten. Beide heren worden herbenoemd. Als nieuw bestuurslid wordt Mw. Jogé de Vries 

voorgedragen. Ook hier geen tegenkandidaten. Na een korte introductie wordt ook zij benoemd. 

 

De DKL functie, die 36(!) jaar door Peter Rado is vervuld, zal worden overgenomen door de heer 

Gijs de Koning Gans. De aanwezigen stemmen in met zijn benoeming tot DKL. Gijs licht toe dat 

voor de wedstrijdlocatie in Apeldoorn inmiddels een team met vier wedstrijdleiders is gevormd. 

 

Veel lof en dank voor Peter. Er wordt nogmaals benadrukt dat het bestuur nog lang gebruik hoopt te 

maken van zijn langjarige expertise. 

 

• Begroting 2021 

 

De begroting wordt gepresenteerd, uiteraard met groot voorbehoud i.v.m. de Covid19 situatie 

 

• Uitwisseling informatie en ervaringen over “Bridge in Coronatijd” 

 



De voorzitter houdt een korte presentatie over de bevindingen uit de belronden langs de clubs. Een 

deel staat al in het eerste punt: mededelingen. De helft van de clubs probeert een wekelijkse Step 

avond in stand te houden. Ongeveer een kwart van de clubs speelt momenteel live bridge met in 

achtneming van de coronamaatregelen. De deelname is in de regel beperkt. Ook wordt de naaste 

toekomst somber tegemoet gezien. Het bestuur geeft aan dat de kans op hervatting van 

districtswedstrijden per 1 januari klein wordt geacht. Definitief uitsluitsel volgt rond 1 december a.s. 

Over het algemeen is bij de clubs (nog) niet veel ledenverlies en heeft men voldoende financiële 

buffers. Veel clubs verlagen de contributie tijdelijk of schorten deze op. 

 

• Vaststellen datum voorjaarsvergadering  

 

Wordt 3 april 2021 in DSC Apeldoorn Zuid, aanvang 10.00 uur. 

 

• Rondvraag 

 

Marja van Engelen (Jump85): Is er al iets bekend over gratis meedoen club-Stepbridge na 31 dec? 

Nee, maar hier zal navraag naar worden gedaan bij de Bond. 

Marieke Zomer (Olst):Verzoek om NBB bijdrage kritisch te bekijken. Verlaging gewenst indien 

haalbaar. Bond heeft toch veel besparingen door geen wedstrijden te organiseren, ook betalende 

leden Stepbridge nemen toe. Olst wordt gesteund door Ommen en Bridge-Liga Salland. De voorzitter 

benadrukt wat de Bond momenteel aan extra inspanningen levert en wijst op het lange termijn 

belang. 

 

• Sluiting 

 

• Actiepunten 

 

Harrie : 2 Rondvraagpunten en CLB MO Gld/Nijmegen 

 

 

 

 

 

 

 

Datum Voorjaarsvergadering:  

zaterdag 3 april 2021 om 10.00 uur  

in het DSC Apeldoorn Zuid 


